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Kożuchów, dnia: 31-12-2014 r. 

 

Nasz znak: OR.0003.4.2014.KK 

Pan 

………………….………………….. 

………………….………………….. 

 

 

sprawa: wniosków i interpelacji radnych z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w dniu 30 grudnia 2014 roku zgłoszono następujące 

wnioski i interpelacje: 

 

Marcin Jelinek  – radny 

cyt.: 

1. Proszę o informacje na jakim etapie jest weryfikacja umowy  na wykonanie zatok autobusowych 

w miejscowości Studzieniec, jaka została skierowana do Gminy Kożuchów ze strony Zarządu 

Dróg Wojewódzkich. 

 

2. Proszę o wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych z zapytaniem w kwestii planowanej 

modernizacji drogi powiatowej w miejscowości Studzieniec (gm. Kożuchów) w zakresie 

przewidzianego terminu rozpoczęcia ww. inwestycji, która jest tak niezmiernie oczekiwana 

przez mieszkańców. Ponad 3 lata temu projekt przebudowy drogi był konsultowany  

z mieszkańcami, niestety do dzisiaj inwestycja nie została rozpoczęta, zapewne jednym  

z powodów jest brak środków na wykonanie planowanych prac modernizacyjnych, jednakże 

proszę o informację kiedy mieszkańcy mogą oczekiwać jakich robót w tym zakresie. 

 

3. Proszę podjęcie działań zmierzających do modernizacji  i zapewnienia przejezdności drogą 

powiatową pomiędzy wsiami Książ Śląski (gmina Kożuchów), a wsią Czasław (gm. Otyń). 

Droga stanowi jedyne połączenie pomiędzy obydwoma miejscowościami, jest bardzo mocno 

eksploatowana przez ciężkie samochody i maszyny wykonujące prace leśne, co powoduje jej 

dewastacje i zdecydowanie utrudnia ruch pojazdów w osobowych tą drogą.  Proszę o podjęcie 

działań zmierzających do zapewnienia co najmniej przejezdności drogi. 

 

4. Proszę o informację na temat przebudowy ul. Kraszewskiego, czy roboty zostały już odebrane? 

 

5. Proszę o informację dlaczego wbrew wcześniejszym zapowiedziom do dnia dzisiejszego nie 

został zlecony audyt finansów naszej gminy? 

 

6. Proszę o ustosunkowanie się do kwestii podatków od nieruchomości i wyjaśnienie sytuacji 

odnoszącej się do tłumaczeń Pana Burmistrza jakoby na sesji w dniu 5 grudnia, w swoich 

wypowiedziach Pan Burmistrz sugerował Nam Radnym, iż jest już czasowo niemożliwe 
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podjęcie jakiejkolwiek uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości, a tym 

samym nie jest możliwe obniżenie stawek podatkowych na rok 2015, o co zapytała 

bezpośrednio Pana Burmistrza jedna z mieszkanek, jednakże część samorządów jeszcze  

w połowie grudnia (np. Gmina Nowe Miasteczko w dniu 16 grudnia)  podejmowało tego typu 

uchwały? Czy w dniu 5 grudnia Rada Miejska w Kożuchowie mogła jeszcze podjąć uchwałę  

o zmianie stawek podatkowych na rok 2015, czy już nie mogła, w kontekście przedstawionych 

przykładów z innych gmin? 
 

7. Uchwałą nr 207/2014 z dn. 28.11.2014 r. Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników 

Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych „USKOM” Sp. z o.o. w Kożuchowie został obniżony 

kapitał zakładowy spółki o kwotę o kwotę 6.130.600,00 zł (sześć milionów sto trzydzieści 

tysięcy sześćset złotych), to jest do kwoty 37.220.900,00 zł (trzydzieści siedem milionów 

dwieście dwadzieścia tysięcy dziewięćset złotych) proszę o przedstawienie radnym powodu 

obniżenia kapitału zakładowego oraz uzasadnienia w tym zakresie, bowiem po części jest to 

zmniejszenie majątku naszej gminy?  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

/-/  Jacek Niezgodzki 
 


